

## بيان صحفي

# عمومية "ملاحة" غير العادية توافق على تخفيض رأس مال الشركة

- 8 نوفمبر، 2021، الدوحة – قطر - عقدت شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق. ("ملاحة") ، اجتماع الجمعية العامة غير العادية مساء اليوم، حيث وافق السادة المساهمون على تخفيض رأس مال الشركة عن طريق شطب أسهم الخزينة بقيمة 9.08 مليون ريال قطري، ليصبح رأس المال المصبرح به والمدفوع 1.136 مليار ريال قطري أي ما يعادل 1.136 مليار سهم والقيمة الاسمية للسهم 1 ريال قطري، بدلاً من 1.145 مليار ريال قطري أي ما يعادل 1.145 مليار سهم.

كما وافق السادة المساهمين على تعديل النظام الأساسي لشركة ملاحة حسب متطلبات الجهات الرقابية بما يتوافق مع قانون رقم (8) لسنة 2021 بتعديل بعض أحكام قانون الشركات التجارية الصادر بقانون رقم (11) لسنة 2015، وتفويض سعادة رئيس مجلس الإدارة بإتخاذ كافة الإجراءات اللازمة لإتمام عملية شطب اسهم الخزينة وتعديل النظام الأساسي.

### -انتهى-

# نبذة عن "ملاحة":

تأسست ملاحة في يوليو 1957 كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر وتحمل السجل التجاري رقم (1). تمكنت الشركة من توسيع قاعدة أعمالها لتشمل عمليات النقل البحري للغاز والمشتقات النفطية والحاويات والبضائع السائبة وخدمات دعم المنصات البحرية وإدارة الموانئ والخدمات اللوجستية وإصلاح السفن والوكالات التجارية والاستثمارات العقارية بالإضافة إلى إدارة الأصول.

شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق (Q.P.S.C)، وهي مدرجة في بورصة قطر (QNNS). للمزيد من المعلومات يرجى زيارة موقعنا الإلكتروني: www.milaha.com

للمزيد من التفاصيل، يُرجى التواصل:

الاتصالات المؤسسية:

هاتف: 4494 9624 +974 فاكس: 3244 4483 4484 +974

البريد الإلكتروني: maljehani@milaha.com



#### **Press Release**

# Milaha's Extraordinary General Assembly Meeting Approved Reduction of the Authorized Capital

- November 8, 2021 - Doha, Qatar - Qatar Navigation Q.P.S.C ("Milaha") held an Extraordinary General Assembly meeting today, where the Shareholders approved retiring treasury shares to reduce the company's capital by QR 9.08 million, so that the company's authorized and paid-up capital will amount to QR 1.136 billion, equal to 1.136 billion shares of QR 1 each, instead of QR 1.145 billion equal to 1.145 billion shares.

The Shareholders also approved the amendment of the Articles of Association of Milaha according to the requirements of the regulatory authorities in line with Law No. (8) of 2021 amending some provisions of the Commercial Companies Law promulgated by Law No. (11) of 2015, and to delegate H.E Chairman of the Board of Directors to complete all the necessary procedures for the retirement of the treasury shares and the amendment of the Articles of Association.

#### -End-

#### About "Milaha"

The company was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar and holds commercial registration no. 1. Milaha's current activities including marine transportation of gas, petroleum products, containers and bulk; offshore support services; port management and operations; logistics services; shipyard; trading agencies; real estate investments; and asset management.

The legal entity, Qatar Navigation Q.P.S.C., is publicly listed on the Qatar Exchange (QNNS).

For further details, please visit the company's website www.milaha.com.

For additional information, please contact:

Corporate Communications

Tel: +974 4494 9624; Fax: +974 4483 3244 Email: maljehani@milaha.com